

[Text]

The Chairman: I would like you to read the other one into the record, please. We will circulate this next letter.

The Clerk: This memorandum is addressed to Mr. Nystrom from his legislative assistant. It concerns Harbourfront Corporation:

A steering committee member of the Coalition to Save Culture at Harbourfront has indicated by telephone he or an alternate would be interested in appearing before C-73 legislative committee if and when witnesses are called.

Steering committee member Michael Diconinck-Smith tells this office that the coalition represents some 85 groups who have a stake in the changes being proposed for the Harbourfront Corporation.

That was delivered to me this morning, Mr. Chairman.

The Chairman: If any of you have views you would like to express or witnesses you want considered, I will now entertain discussion.

Mr. Harb (Ottawa Centre): Mr. Chairman, the lead critic for our caucus is Derek Lee. I understand he is on his way, but I have with me a list of potential witnesses for the committee to consider. If you do not mind, I will read them for the record and pass them on to the co-ordinator.

Canada Harbour Place Corporation: in that area we would like to see the Minister of Transport appearing before the committee, and we would like to see a representative of the Province of British Columbia or a representative of the City of Vancouver.

In the area of Canadian Patents & Development Ltd., we would like to see three witnesses: Mr. Normand Plante, Chief Executive Officer of CPDL; Dr. Pierre Perron, President, National Research Council; and the Minister for Science, the hon. W.C. Winegard.

Third is the Canadian Livestock Feed Board. We would like to see Sally Rutherford, Executive Director, Canadian Federation of Agriculture.

Fourth is the Harbourfront Corporation. We would like to see the Minister of Public Works. We would like to see the chairman, Mr. Frank Mills. We would like to see Mr. Darcy McKeough. We would like to see Christopher Butterfield and John Ralston-Saul of the Coalition to Save Culture at Harbourfront. Finally, we would like to see Mr. Michael Case, president of Harbour Point Condominium Corporation.

Mr. Chairman, the lead critic just appeared. I would like to welcome him.

The Chairman: Does anyone want to make any other comments at this time? Do you wish to add to the paraphrasing of your desires?

Mr. Lee (Scarborough—Rouge River): There are two or three portions of Bill C-73 that would not appear to require a lot of evidence or input. They seem to be pretty simple. In the four my colleague just mentioned—Canada Harbour

[Translation]

Le président: J'aimerais que vous la lisiez également pour le procès-verbal. Nous la distribuerons ensuite.

Le greffier: Cette note a été adressée à M. Nystrom par son adjoint législatif. Il s'agit de la société Harbourfront Corporation:

Un membre du comité directeur de la Coalition to Save Culture at Harbourfront (Coalition pour la sauvegarde de la culture à Harbourfront) nous a fait savoir par téléphone que si des témoins sont convoqués dans le cadre de l'étude du projet de loi C-73, lui-même, ou un autre membre du comité directeur souhaiterait comparaître.

Cette personne, Michael Diconinck-Smith, nous a expliqué que la coalition représente environ 85 groupes que les changements qu'on se propose d'apporter à la société Harbourfront Corporation intéressent.

J'ai reçu cela ce matin, monsieur le président.

Le président: Si vous avez des opinions à exprimer, des témoins à proposer, je suis prêt à vous écouter.

M. Harb (Ottawa—Centre): Monsieur le président, le principal critique de notre caucus est Derek Lee. Il doit arriver d'un moment à l'autre, mais en attendant, j'ai une liste de témoins que nous voulons soumettre au comité. Si vous n'y voyez pas d'inconvénients, je vais lire cette liste aux fins du procès-verbal puis la donner au coordinateur.

À propos de la Corporation Place du Havre Canada Inc., nous aimerions pouvoir discuter avec le ministre des Transports et également avec un représentant de la province de Colombie-Britannique ou un représentant de la municipalité de Vancouver.

À propos de la Société canadienne des brevets et d'exploitation Limitée, nous aimerions entendre trois témoins: M. Normand Plante, directeur exécutif de la SCBE; M. Pierre Perron, président du Conseil national de recherches et le ministre des Sciences, l'honorable W.C. Winegard.

Vient ensuite l'Office canadien des provenances. À ce sujet, nous aimerions rencontrer Sally Rutherford, directeur exécutif de la Fédération canadienne de l'agriculture.

Quatrièmement, la société Harbourfront Corporation. Nous aimerions voir le ministre des Travaux publics. Nous aimerions voir également le président, M. Frank Mills, ainsi que M. Darcy McKeough. Nous aimerions voir Christopher Butterfield et John Ralston-Saul, de la Coalition to Save Culture at Harbourfront. Enfin, nous aimerions rencontrer M. Michael Case, président de la société Harbour Point Condominium Corporation.

Monsieur le président, notre critique officiel vient d'arriver, je lui souhaite la bienvenue.

Le président: Est-ce que vous avez d'autres observations? Est-ce que vous avez quelque chose à ajouter à ce catalogue de vos souhaits?

M. Lee (Scarborough—Rouge River): Il y a deux ou trois parties du projet de loi C-73 qui ne nécessiteront probablement pas tellement de témoignages ou de recherches. Elles semblent assez simples. Quant aux quatre parties